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RĒZEKNES NOVADA DOME 

SOCIĀLO UN VESELĪBAS AIZSARDZĪBAS 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 

2024.gada 8.februārī Nr. 4 
 
Sēde sasaukta plkst. 10:10 
Sēde atklāta plkst. 11:04 
 
Sēdi vada komitejas priekšsēdētāja Inta Brence 
 
Sēdi protokolē arhivāre Žanna Savčenko 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts 
Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Jānis Freibergs (no plkst.11:10 līdz plkst.11:35), Deputāts 
Guna Popova, Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Vilis Deksnis, 

– deputāti: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs (no plkst. 11:04 līdz plkst. 11:05 un no 
plkst.11:17 līdz plkst.11:35), Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka, 
Deputāts Aivars Buharins (no plkst.11:06 līdz plkst.11:35), Deputāts Zigfrīds Lukaševičs 
(no plkst.11:04 līdz plkst.11:17 un no plkst.11:19 līdz plkst.11:35), Deputāts Guna 
Zenčenko (no plkst.11:17 līdz plkst.11:33), Deputāts Staņislavs Šķesters (no plkst.11:12 
līdz plkst.11:35), Deputāts Guntis Rasims (no plkst. 11:04 līdz plkst. 11:06 un no 
plkst.11:18 līdz plkst.11:35), Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna (no plkst. 11:04 līdz plkst. 
11:05 un no plkst.11:10 līdz plkst.11:35), Deputāts Georgijs Jevsikovs (no plkst.11:15 
līdz plkst.11:35). 

 
Nepiedalās: 

 Deputāts Jānis Freibergs (darba kārtības 1.jautājuma un darba kārtības 2.jautājuma 
izskatīšanā un lēmuma pieņemšanā (ieskaitot) no plkst.11:04 līdz plkst.11:10). 

 
Uzaicinātie:  

 Rēzeknes novada sociālās aprūpes centra vadītāja Natālija Bernāne (2.§), Veselības un 
sociālās aprūpes centra “Viļāni” vadītāja Jūlija Ņesterova (3.§), Sociālā dienesta vadītājas 
vietniece Inta Greivule-Loca (3.§), Attīstības plānošanas nodaļas vadītājs Edmunds 
Džiguns (9.§) 

 
Darba kārtībā: 
 
1. Par Rēzeknes novada pašvaldības 2024.gada 15.februāra noteikumu Nr.21 “Kārtība, kādā 

tiek sniegts finansiāls atbalsts nevalstiskajām organizācijām Rēzeknes novadā” izdošanu. 
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2. Par Rēzeknes novada sociālās aprūpes centra pakalpojuma maksas apstiprināšanu. 

3. Par Veselības un sociālās aprūpes centra “Viļāni” pakalpojumu maksu apstiprināšanu. 

4. Par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu I.G. Dricānu pagastā. 

5. Par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu A.R. Silmalas pagastā. 

6. Par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu D.P. Viļānos. 

7. Par dzīvojamās telpas maiņas tiesību atzīšanu E.G. Stružānu pagastā. 

8. Par īrētās dzīvojamās telpas apmaiņu pret citu īrējamu dzīvojamo telpu I.M. Strūžānos. 

9. Par projekta “Sociālo mājokļu atjaunošana Rēzeknes novadā” apstiprināšanu. 
 
   

1.§ 
Par Rēzeknes novada pašvaldības 2024.gada 15.februāra noteikumu Nr.21 “Kārtība, kādā 
tiek sniegts finansiāls atbalsts nevalstiskajām organizācijām Rēzeknes novadā” izdošanu 

Ziņo Daiga Miščenko: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par Rēzeknes novada pašvaldības 2024.gada 15.februāra 
noteikumu Nr.21 “Kārtība, kādā tiek sniegts finansiāls atbalsts 
nevalstiskajām organizācijām Rēzeknes novadā” izdošanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Felicija 
Leščinska, Guna Popova, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - 1 (Jānis Freibergs - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Rēzeknes novada pašvaldības 2024.gada 15.februāra 
noteikumu Nr.21 “Kārtība, kādā tiek sniegts finansiāls atbalsts 
nevalstiskajām organizācijām Rēzeknes novadā” izdošanu". 

 
2.§ 

Par Rēzeknes novada sociālās aprūpes centra pakalpojuma maksas apstiprināšanu 
Ziņo Natālija Bernāne: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par Rēzeknes novada sociālās aprūpes centra pakalpojuma maksas 
apstiprināšanu. 

Izsaka viedokli Rita 
Tērauda: 

Kādā veidā ir izdevies ieekonomēt? Iekšējās rezerves? 

Izsaka viedokli Natālija 
Bernāne: 

Nē. Esam pārskatījuši savu darbinieku skaitu. Ka arī šogad nav ieplānoti 
lieli remonti un pamatlīdzekļi. Pagājušogad ir iegādāts diezgan lielā 
apmērā. Šogad ekonomiskāk. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Izmaksu aprēķinam vērā tiek ņemtas plānotas gada tiešās un netiešās 
izmaksas. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Felicija 
Leščinska, Guna Popova, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 
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"nepiedalās" - 1 (Jānis Freibergs - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Rēzeknes novada sociālās aprūpes centra pakalpojuma maksas 
apstiprināšanu". 

 
3.§ 

Par Veselības un sociālās aprūpes centra “Viļāni” pakalpojumu maksu apstiprināšanu 
Ziņo Jūlija Ņesterova: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par Veselības un sociālās aprūpes centra “Viļāni” pakalpojumu 
maksu apstiprināšanu. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Kas ir mainījies attiecībā uz pakalpojumiem salīdzinot ar iepriekšējo 
periodu? 

Izsaka viedokli Jūlija 
Ņesterova: 

Ilgstošas sociālās aprūpes centra pakalpojumi izmaksāja agrāk EUR 
1 375,00, nakts mītne dienas stacionārā - EUR 11,29, transportēšanas 
pakalpojums - EUR 0,67 par km. Morga pakalpojumi: līķa mazgāšana - 
EUR 44,04, uzglabāšana - EUR 7,14. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Kāpēc šajā gadā pakalpojumu cena ir augusi? 

Izsaka viedokli Jūlija 
Ņesterova: 

Sakarā ar to, ka ir samazinājies klientu skaits salīdzinot ar iepriekšējiem 
gadiem. Uz doto brīdi ir 40 klienti. Izskatām iespēju palielināt klientu 
skaitu. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Šī gada laikā? 

Izsaka viedokli Jūlija 
Ņesterova: 

Jā. Līdz ar to pakalpojuma maksa var samazināties, ka arī veiksim 
darbinieku optimizāciju. 

Izsaka viedokli Rita 
Tērauda: 

Cik klientu bija iepriekšējā gadā? 

Izsaka viedokli Jūlija 
Ņesterova: 

Sākumā bija 48 klienti. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Samazinājās. 

Izsaka viedokli Andris 
Stafeckis: 

Tas arī ir viens no galvenajiem faktoriem. Ja salīdzināt ar citiem sociālās 
aprūpes centriem, kāpēc tur ir zemākās izmaksas - klientu skaits ir 
lielāks. Tas ir būtiskākais faktors, kas ietekmē šo situāciju. Ka arī šajā 
gadījumā klientu skaita samazinājums negāja proporcionāli darbinieku 
optimizācijai. Ja palielinātu gultas vietu skaitu pārplānojot 1.stāva 
iespējas, tad pakalpojumu izmaksu divu vai triju gadu laikā varēs 
pazemināt. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Kādā veidā ir iespējams samazināt izmaksas? 

Izsaka viedokli Andris 
Stafeckis: 

Šajā sociālās aprūpes centrā izmaksas dalās: ir ilgstoša aprūpe un 
pakalpojumu daļa. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Pie kopējām saimnieciskajām izmaksām tas rēķināts? 

Izsaka viedokli Jūlija 
Ņesterova: 

Nē, nav aprēķināts. 

Izsaka viedokli Andris Tiek izrēķināta tā sadaļa, kas attiecas uz ilgstošo aprūpi. Veselības daļa 
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Stafeckis: ir nodalīta no ilgstošas daļas. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Ilgstošajā aprūpē 40 klienti? 

Izsaka viedokli Jūlija 
Ņesterova: 

Jā. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Kādas perspektīvas uz izmaksu samazinājumu? Šobrīd tas ir daudz 
augstākas nekā pārējiem aprūpes centriem. 

Izsaka viedokli Andris 
Stafeckis: 

Viens no faktoriem - vietu skaita palielinājums. 

Izsaka viedokli Jūlija 
Ņesterova: 

Klientu skaita palielināšana un darbinieku optimizācija. Klientu skaits 
šogad ir samazinājies daudz ātrāk, nekā optimizējam darbinieku skaitu. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Vai ir informācija par šī pakalpojuma izmaksām citos sociālās aprūpes 
centros Latvijā? 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule-Loca: 

(sniedz informāciju par pakalpojumu izmaksām citos sociālās aprūpes 
centros Latvijā) 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Cik tur klientu? 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule-Loca: 

Nav tādas informācijas. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Šobrīd nav priekšlikuma, ko tad var mainīt šajā situācijā. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Jābrauc pieredzes apmaiņā. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Jāapstiprina izēnojums tāds, kāds ir piedāvāts un, varbūt, šim gadam var 
uzlikt plānu - kā rīkoties. Jau ir divi plāna punkti, ko piedāvā centra 
vadītāja. Vēl var izvērtēt kādu līdzīga rakstura iestādi, lai mēģinātu 
atrast iespējas samazināt izmaksas. 

Izsaka viedokli Rita 
Tērauda: 

Vai starp šiem klientiem ir kaut viena persona, kurai apmaksu sedz 
radinieki? 

Izsaka viedokli Jūlija 
Ņesterova: 

Par 3 klientiem piemaksā radinieki. 2 personas maksā saskaņā ar 
lēmumu. 1 personai radinieks maksā pilnu maksu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tikai 3 personām apmaksu sedz radinieki, pārējiem apmaksā 
pašvaldība. Sanāk ka pašvaldība apmaksā lielāko daļu. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Šīs jautājums būtu jāizskata vēlreiz pēc kāda laika un jāveic visus 
pasākumus, lai pakalpojuma cenu samazinātu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis Freibergs, Felicija 
Leščinska, Guna Popova, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - 1 (Vasīlijs Arbidāns) 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Veselības un sociālās aprūpes centra “Viļāni” pakalpojumu 
maksu apstiprināšanu". 
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4.§ 
Par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu I.G. Dricānu pagastā 

Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot I.G. 2024.gada 25.janvāra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par dzīvojamās telpas 
īres tiesību atzīšanu I.G. Dricānu pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Felicija Leščinska, Guna Popova, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu I.G. Dricānu pagastā". 

 
5.§ 

Par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu A.R. Silmalas pagastā 
Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot A.R. 2024.gada 29.janvāra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 

lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par dzīvojamās telpas 
īres tiesību atzīšanu A.R. Silmalas pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Felicija Leščinska, Guna Popova, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu A.R. Silmalas pagastā". 

 
6.§ 

Par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu D.P. Viļānos 
Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot D.P. 2023.gada 29.novembra iesniegumu, lūdzu virzīt 

sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu D.P. Viļānos. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Jābūt 35 dzīvokļiem jau uz 1.kārtu 2025.gadā? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ir dzīvokli? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Tik daudz nav izremontētu dzīvokļu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tas ir tikai 1.kārtā? 
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Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Jā. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Jāņem vērā ka tas ir 2025. gads. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

2024.gads tagad jau. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Tas ir vesels process. (sniedz informāciju par procesiem saistībā ar 
dzīvokļiem) 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Felicija Leščinska, Guna Popova, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu D.P. Viļānos". 

 
7.§ 

Par dzīvojamās telpas maiņas tiesību atzīšanu E.G. Stružānu pagastā 
Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot E.G. 2024.gada 15.janvāra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 

lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par dzīvojamās telpas 
maiņas tiesību atzīšanu E.G. Stružānu pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Felicija Leščinska, Guna Popova, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvojamās telpas maiņas tiesību atzīšanu E.G. Stružānu 
pagastā". 

 
8.§ 

Par īrētās dzīvojamās telpas apmaiņu pret citu īrējamu dzīvojamo telpu I.M. Strūžānos 
Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot I.M. 2023.gada 21.decembra iesniegumu, lūdzu virzīt 

sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par īrētās 
dzīvojamās telpas apmaiņu pret citu īrējamu dzīvojamo telpu I.M. 
Strūžānos. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Kurā rindā? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

3.reģistrā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 8 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
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Freibergs, Felicija Leščinska, Guna Popova, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par īrētās 
dzīvojamās telpas apmaiņu pret citu īrējamu dzīvojamo telpu 
I.M. Strūžānos". 

 
9.§ 

Par projekta “Sociālo mājokļu atjaunošana Rēzeknes novadā” apstiprināšanu 
Ziņo Ilona Akmentiņa: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par projekta “Sociālo mājokļu atjaunošana Rēzeknes novadā” 
apstiprināšanu. 

Izsaka viedokli 
Edmunds Džiguns: 

Tika sagatavotas provizoriskās tāmes katram dzīvoklim. Dzīvokli tika 
apsekoti. Izmaksas - vidēji EUR 20 000, 00 līdz EUR 21 000, 000 
vienam dzīvoklim. 

Izsaka viedokli Ilona 
Akmentiņa: 

Bez PVN. 

Izsaka viedokli 
Edmunds Džiguns: 

Tā kā ERAF segs tikai EUR 14 000, 00, visa pārēja summa jāsedz 
pašvaldībai. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Kur tieši atjaunos dzīvokļus? 

Izsaka viedokli Ilona 
Akmentiņa: 

Šobrīd ir atlasīti 10 dzīvokļi Strūžānos, 2 dzīvokļi Viļānos. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Tirgus vērtība nekad šiem dzīvokļiem nebūs EUR 20 000, 00. 

Izsaka viedokli Ilona 
Akmentiņa: 

Nosacījumi projektam MK noteikumos nosaka, ka jābūt pilnai apdarei. 
Projekta mērķis kā tāds - radīt cilvēka cienīgus apstākļus dzīvošanai 
mazaizsargātajām sociāla riska grupām. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Manuprāt jāatbalsta. Ja projekta ietvaros varēs saņemt finansējumu 85 
% apmērā, tad tāds projekts jāizmanto. Bet, protams, līdzfinansējums ir 
par lielu. 

Izsaka viedokli 
Edmunds Džiguns: 

EUR 14 000, 00 ir vienam dzīvoklim. 

Izsaka viedokli Ilona 
Akmentiņa: 

Ar PVN vienam dzīvoklim vidēji būs EUR 24 000, 00. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

PVN arī iekļauts vai nav? 

Izsaka viedokli Ilona 
Akmentiņa: 

Ir iekļauts. Attiecināmās izmaksās ir iekļauts PVN. 

Izsaka viedokli 
Edmunds Džiguns: 

Ja remontu izmaksas būtu mazākas, tad 85 % segtu ERAF. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kurā vietā Strūžānos tas būs? 
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Izsaka viedokli Ilona 
Akmentiņa: 

Tie ir atsevišķi dzīvokli, nevis viena māja. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Bet, labāk jau būtu, lai viss atrastos vienā vietā. 

Izsaka viedokli Ilona 
Akmentiņa: 

Bet, vai tā var... 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Remontu veiks tikai dzīvokļos vai arī remontēs iekšējo komunikāciju, 
jumtu, sienas? 

Izsaka viedokli Ilona 
Akmentiņa: 

Projekts paredz pilnu apdari. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tas ir saistīts tikai ar dzīvokļa remontu? Kāpnes, jumts utt... nē? 

Izsaka viedokli Ilona 
Akmentiņa: 

Nē, tikai dzīvokļa atjaunošana. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Pašam dzīvoklim? 

Izsaka viedokli Ilona 
Akmentiņa: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Edmunds Džiguns: 

Viss, kas skar dzīvokļa telpas atjaunošanu. Tikai dzīvoklī! 

Izsaka viedokli Ilona 
Akmentiņa: 

Dzīvoklī, nevis visā mājā. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Bija izvēle: vai sociālais mājoklis - kā māja, vai arī dzīvokli. Skaidrs, ka 
jāsasniedz mērķis - maksimāli lielāku skaitu dabūt. 

Izsaka viedokli 
Edmunds Džiguns: 

Ir rinda uz dzīvokļiem. Tiek runāts par atbalsta programmu, kurai ir 
zināmi nosacījumi. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ja visi 10 dzīvokļi būs vienā mājā, lai viss ir kompakti, tas būtu daudz 
labāk. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Kāpņu telpa un mājas fasāde - projektā ir paredzēts to remontēt, ja tie ir 
sliktā stāvoklī? 

Izsaka viedokli Ilona 
Akmentiņa: 

Projekta ietvaros tas netiek atbalstīts. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Visas mājas, kas ir Strūžānos: tur ir gan privātīpašnieku dzīvokli, gan 
pašvaldības. 

Izsaka viedokli 
Edmunds Džiguns: 

Apvienībām tik un tā nāktos remontēt dzīvokļus par pašvaldības 
līdzekļiem. Tagad ir iespēja veikt remontu par finansējumu, ko var 
saņemt projekta ietvaros. Tas ir steidzami, jo projekta pieteikums ERAF 
finansējumam ir jāiesniedz līdz 01.03.2024. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Felicija Leščinska, Guna Popova, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
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projekta “Sociālo mājokļu atjaunošana Rēzeknes novadā” 
apstiprināšanu". 

 
 
 
Sēde slēgta plkst. 11:35 
 
 
Sēdes vadītājs, komitejas priekšsēdētāja                                                   Inta Brence 

 

Protokoliste                          Žanna Savčenko 
 


